
Arsmöte protoko!l Tyresö Friidrottsklubb 2025-03-20. Klubbstugan kl. 19.00

1. Arsmötets öppnande
Stefan Gråman sittande ordförande öppnad

2. Fastställande av röstlängd:
Framställdes att endast 2st hade betalt medlemsavgiften och tillika antalet var 2st
röstberättigad av de 5 närvarande.

3. Fråga om mötets behöriga utlysande:
Mötets utlysande hade skett i god tid på hemsidan samt medlemsbrev gått ut till alla
medlemmar.

4. Fastställande av dagordningen:
Den justerades med på punkten 6, lades till punkterna A, utse likvidator/er om en
nedläggningsbeslut togs. B, Beslut om utrustning, vem ska vi skänka till i enlighet
med stadgarna. C, Om möjligt betala tillbaka medlemsavgifter till alla under 15 år
samt punkt D, Avslutande av årsmötet om beslut om nedläggning tas.

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet:
Stefan Gråman och Chris Temmel sittande föreslog och godkändes.

6. Fastställande att Iägga ner eller fortsätta bedriva verksamhet vidare
Ordet vart fritt och till slut kom man fram till att rösta for nedläggning vilket krävdes
415 av rösterna som var närvarande och endast 2 betalande hade rösträtt vart utfallet
100% för nedläggning. Detta också kontrollerat om dessa i styrelsen hade mandat att
göra detta med RF. Och RF bekräftade att ett sådant beslut kunde tagas. Och
eftersom detta var det andra årsmötet enligt gällande stadgar så är det slutgiltigt
beslut om nedläggning.
A) Val av likvidator alternativt likvidatorer.
Val av likvidatorer valdes till ekonomi, Stefan Gråman, klubbhuset Per Johansson och
Lars Lappalainen. Till administrativa kontakter Chris Temmel SFIF, Kommunen.
B) Beslut om utrustning, vem ska vi skänka till i friidrotts ändamål
Kattis får behålla dator och telefon som skött kanslisiet. Lasse ska gå igenom vad
som finns priser skänkas Huddinge,
Träningsmaterial ska skänkas till klubbar och kommer bli kontaktade. Blir en separat
lista framtagen om mojligt inom snar framtid.
C) Om möjligt betala tillbaka medlemsavgifter till alla under 15 år
Det togs beslut att om det finns ekonomiskt mojlighet så ska medlemsavgiften betalas
tillbaka till alla under 15 år i första hand.

7. D) Avslutande av årsmötet om beslut om nedläggning tas.
Stefan Gråman tackade alla få intresserade på årsmötet och avslutade det och
påpekade att nu börjar det administrativa arbetet med att kontakta alla berörda
partner att klubben slutar att existera.
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